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Referat	fra	bestyrelsesmøde	den	9.	maj	2021	kl.	14.30	

1. Siden	sidst	
Intet	at	bemærke.	

2. Hjemmeside	
Henrik	er	i	gang	med	at	lave	nyt	design	på	hjemmesiden.	

3. Fordeling	af	Dropin/turneringer	i	sommerferien,	(medbring	kalender)	
Vi	spiller	fortsat	real-bridge	indMl	28/5-21.	
Turneringsledere	fordeler	sig	som	følger:	
Real-bridge	mandag	d.	10/5:	Karl	
Real-bridge	torsdag	d.	13/5:	Karl	
Real-bridge	mandag	d.	17/5:	Susanne	
Real-bridge	torsdag	d.	20/5:	Susanne	
Real-bridge	mandag	d.	24/5:	Jørgen	
Real-bridge	torsdag	d.	27/5:	Jørgen	

Drop-in	sæson:	
Mandag	d.	31/5:	Jørgen	
Mandag	d.	7/6:	Jørgen	
Mandag	d.	14/6:	Karl	
Mandag	d.	21/6:	Jan	
Mandag	d.	28/6:	Jan	
Mandag	d.	5/7:	Susanne	
Mandag	d.	12/7:	Brian	
Mandag	d.	19/7:	Susanne	
Mandag	d.	26/7:	Jørgen	
Mandag	d.	2/8:	Karl	
Mandag	d.	9/8:	Brian	
Mandag	d.	16/8:	Karl	
Mandag	d.	23/8:	Brian	

4. Den	nye	folder	
Folderen	forsøges	færdiggjort	Ml	28/5.	

5. Enigheden	i	fremMden	
Vi	arbejder	videre	på	et	evt.	samarbejde	med	ældresagen.	
Evt.	tages	kontakt	Ml	ny	brætspilsklub	mhp	at	hverve	medlemmer.	

6. Godkendelse	af	referat	

7. Næste	møde	
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